



CAISSE AUTONOME D'AMORTISSEMENT DU CAMEROUN

COMMUNIQUÉ

N° **25-00204**/C/CAA/DG/DAG/SDAAB/SM/KGD DU **19 NOV 2025**

PORTANT PUBLICATION DU RÉSULTAT DE L'APPEL D'OFFRES NATIONAL OUVERT N°25-00286/AONO/CAA/CIPM/2025 DU 08 SEPTEMBRE 2025 POUR LA SOUSCRIPTION D'UNE POLICE D'ASSURANCE MALADIE GROUPE, FRAIS FUNÉRAIRES, ÉVACUATION SANITAIRE ET INDIVIDUELLE ACCIDENTS EN VUE DE LA COUVERTURE DU PERSONNEL DE LA CAISSE AUTONOME D'AMORTISSEMENT (CAA).

Le Directeur Général de la Caisse Autonome d'Amortissement, sise Boulevard du 20 Mai Yaoundé, B.P. 7167 Yaoundé,

Communique :

25-00564
Par Décision N° _____/D/CAA/DG/DAG/SDAAB/SM/KGD DU **19 NOV 2025**

Le résultat de l'Appel d'Offres sus évoqué se résume ainsi qu'il suit :

Compagnie	Rang	Note technique finale	Offre financière TTC	Délai d'exécution
ZENITHE INSURANCE S.A. , B.P. : 1540 Douala – Cameroun, Tél. : (+237) 233 434 132, Fax : (+237) 233 434 133	1 ^{er}	88,33/100	Cent-dix-neuf millions soixante-neuf mille quatre-vingt (119 069 080)	Douze (12) mois

Le Directeur Général de la Compagnie **ZENITHE INSURANCE S.A.** est invité à se présenter au Service des Marchés de la Caisse Autonome d'Amortissement, au niveau -1 de son immeuble siège, sis au Boulevard du 20 Mai à Yaoundé, pour la suite de la procédure y relative.

Le présent communiqué tient lieu d'attribution et de mainlevée de la caution de soumission pour les soumissionnaires non retenus. /-

Copie :

- ARMP.



Yaoundé, le **19 NOV 2025**

AUTONOMOUS SINKING FUND OF CAMEROON N° contribuable : M089500009102A

B. P. 7167 Yaoundé - Tél. : (237) 222 22 22 26 / (237) 222 22 01 87 - Fax : (237) 222 22 01 29 - Télex : 88858 KN - e-mail : caa@cca.cm - Site web : www.caa.cm



CAISSE AUTONOME D'AMORTISSEMENT DU CAMEROUN

PRESS RELEASE

N° **25-00204** /CAA/DAG/SDAAB/SM/KGD OF THE **19 NOV 2025**

FOR THE PUBLICATION OF THE RESULT OF OPENED NATIONAL INVITATION TO TENDER FOR THE SUBSCRIPTION OF A HEALTH INSURANCE POLICY, FUNERIAM FEES, SANITARY EVACUATION AND INDIVIDUAL ACCIDENT OF WORKERS OF THE AUTONOMOUS SINKING FUND (CAA).

The Director General of the Autonomous Sinking Fund, Boulevard du 20 Mai, P.O.: Box 7167 Yaoundé,

Hereby communicates:

By Decision N° **25-00564** /D/CAA/DG/DAG/SDAAB/SM/KGD of the **19 NOV 2025**

The final result of the up-called National Opened Invitation to Tender is detailed as follow:

Compagnie	Rank	Final Technical score	Financial proposition All Taxes Included	Period of execution
ZENITHE INSURANCE S.A., B.P. : 1540 Douala – Cameroun, Tél. : (+237) 233 434 132, Fax : (+237) 233 434 133	1 st	88,33/100	One hundred nineteen million sixty-nine thousand eighty (119 069 080)	Twelve (12) months

The General Manager of the **Company ZENITHE INSURANCE S.A.**, is invited at the Contracts Office of the Autonomous Sinking Fund located at the level -1 door 1.08 of its headquarters building, Boulevard du 20 Mai Yaoundé, P.O Box 7167 Yaoundé, for the establishment of the related Contract.

This press release also serves as an award and release of the bid bond for unsuccessful bidders.

Copie :
- ARMP.



Yaoundé, the **19 NOV 2025**

AUTONOMOUS SINKING FUND OF CAMEROON N° contribuable : M089500009102A